
Toespraak van mevrouw Van Veen op de Koewei : 

Aan de gemeenteraad, 24 juni 2020

Beste mensen,
Hartelijk welkom op het verlengstuk van de publieke tribune waar zo de vergadering word gehouden 
van de commissie samenleving.
Ten 1e willen wij de gemeente Barneveld bedanken dat wij hier onze (tegen-)stem kunnen laten 
horen en van deze geweldige groene locatie gebruik mogen maken! 
Daarnaast willen wij het bedrijf Flexrental audiovisual bedanken voor de geleverde diensten 
waardoor wij dit mogelijk kunnen maken! 

Wij vragen u de regels ivm Corona in acht te nemen, anders hadden wij hier niet kunnen met elkaar 
bijeen kunnen komen!
Wilt u bij het naar huis gaan ook hier weer rekening mee houden?

Wij vragen u bij het aanhoren van het verhaal van Ap Cloosterman een open geest te houden.

Besef dat wij een generatie zijn die opgegroeid is met grotendeels een uitgesproken negatief oordeel 
ten aanzien van kernenergie en fossiele brandstoffen, zonder deze negatieve mening inhoudelijk te 
kunnen onderbouwen in relatie tot de huidige moderne ontwikkelingen of deze uit eerste handse 
ervaringen te hebben verkregen.

Wij lopen allemaal rond met een doembeeld in ons hoofd die ervaringen vanuit het verleden  daar 
geplant hebben.
Dat beeld komt niet overeen met onze eigen ervaring, nog met de feiten zoals die beschikbaar zijn 
voor iemand die de moeite neemt om ze op te zoeken.

Steeds meer mensen beginnen in te zien dat de media en diverse deskundigen jarenlang een 
ongebalanceerd en eenzijdig beeld hebben geschetst mbt het klimaatbeleid.
Verzwegen is dat er geen wetenschappelijk bewijs is dat er werkelijk een verband is tussen CO2 en 
het klimaat of dat er überhaupt een probleem is met het klimaat.

Vele politici praten publicaties na, vaak ook slechts selecte publicaties, waarvan de onderbouwing 
zeer discutabel en eenzijdig is. Dat is buitengewoon jammer en ernstig tegelijk.

Onze enige oproep, en dat is waarom wij hier zitten vandaag, is dat wij de raadsleden van Barneveld, 
onze volksvertegenwoordigers,  verzoeken te doen  waar ze voor gekozen zijn; Namelijk de gehele 
gemeente Barneveld leefbaar houden en niet onnodig kapotmaken met windturbines die mooie 
landschap verpesten en voor grote overlast zorgen! 
Niet in de achtertuin van mij  maar ook niet in de achtertuin van andere inwoners in de totale 
gemeente Barneveld! Wat u niet wil dat u geschiedt, doe dat ook een ander niet! 
Dat is rentmeesterschap over onze gehele gemeente en uw plicht!

Dan willen wij zodadelijk beginnen met het laten zien van de vergadering van de gemeente raad met 
op het programma het aanbieden van de handtekeningen van de actiegroepen ‘Tegenwind Kootwijk 
– Stroe’,  Tegenwind Barneveld-West, ‘Tegenwind Terbroek’ en de al eerder ingeleverde 
handtekeningen van ‘Voorthuizen windmolens nee’ niet te vergeten. Al 4 actiegroepen maar liefst! 
Raadsleden, dat moet u toch wat zeggen! Wie weet volgt binnenkort Tegenwind Barneveld-Noord 
nog.... Het draagvlak voor windmolens ontbreekt! En daarbij het zeer belangrijke onderwerp het 
debat van Ap Cloosterman met de gemeente Barneveld!



We hopen dat er nog vele debatten over het duurzaamheidsbeleid mogen volgen.

Hartelijk dank voor uw komst en laten we samen sterk staan!


